

28/6/10 ~~D/E~~ S/T



NEGERI SABAH, MALAYSIA
KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor Tempatan Sabah yang berdaftar di Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) atau Pusat Kontraktor Sabah (PUKONSA) serta berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) untuk membuat tender mengikut Kelas dan Gred yang bersesuaian dengan kerja berikut:-

Ruj. Tender	Tajuk Projek	Kelas, Kepala dan Sub-Kepala	Harga Dokumen Tender (RM)	Taraf Tender	Tarikh Melapor Diri, Masa & Tempat bagi Taklimat/Lawatan Tapak
JKR.JUB 600-1/1/344	Naiktaraf Jalan Kapa -Gayaratau Bundu Tohuri Tamparuli, Sabah	PKK Kelas 'A' Sahaja Kepala I, Sub-Kepala 1 dan Kepala IV, Sub-Kepala 3(a) atau 3(b) ATAU PUKONSA Kelas 'A' Sahaja Kepala I, Sub-Kepala 1 dan Kepala IV, Sub-Kepala 3	300.00 Sahaja	Bumiputera	5hb Julai 2010 (Isnin) 10.00 pagi, Pejabat Jurutera Daerah JKR, Tuaran.
JKR.JUB 600-2/2/287/	Naiktaraf Jalan Jambu-Liu-Malubang, Pitas, Sabah	PKK Kelas 'A' Sahaja Kepala I, Sub-Kepala 1 dan Kepala IV, Sub-Kepala 3(a) atau 3(b) ATAU PUKONSA Kelas 'A' Sahaja Kepala I, Sub-Kepala 1 dan Kepala IV, Sub-Kepala 3	360.00 Sahaja	Bumiputera	5hb Julai 2010 (Isnin) 10.00 pagi, Pejabat Jurutera Daerah JKR, Pitas

*Nota: Kepada Kontraktor Yang Belum Menghadiri Taklimat/Lawatan Tapak Yang Telah Dibuat pada Tarikh Tersebut Di Atas Masih Boleh Berbuat Demikian. Sila Hubungi Pejabat Jurutera Daerah Tersebut.

Tarikh Tutup : **19hb Julai 2010**
(Isnin- Jam 12.00 Tengahari)

Tempat Memasukkan Tender : Setiausaha,
Jawatankuasa Pembukaan Tender SEDIA,
Lot 2, Tingkat Bawah, Wisma SEDIA,
Off Jalan Pintas Penampang,
88873 KOTA KINABALU, SABAH

Borang Lawatan Tapak boleh juga diperolehi dari Pejabat Jurutera Daerah Berkenaan atau Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima, Ibu Pejabat, JKR, Kota Kinabalu.

Dokumen tender akari dikeluarkan kepada Kontraktor-kontraktor atau wakil-wakilnya yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. SIJIL ASAL PKK atau SIJIL ASAL PUKONSA, Sijil Pengiktirafan Status Bumiputera dan Sijil Perakuan Pendaftaran Asal LPIPM (CIDB) hendaklah dikemukakan dan sila sediakan salinan sijil-sijil yang tidak disahkan beserta Borang Lawatan Tapak yang telah ditandatangani oleh Jurutera Daerah Semasa hendak membeli dokumen tender.

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender serta Borang Lawatan tapak boleh diperolehi semasa waktu pejabat di Cawangan Ukur Bahan, Tingkat Lima (5), Ibu Pejabat Jabatan Kerja Raya, Kota Kinabalu.

Sila ambil perhatian bahawa Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor-kontraktor jika Borang Lawatan Tapak telah dilengkapkan.

PENGARAH KERJA RAYA, SABAH